
 

Liste der geplanten Kurse 
List of planned courses 

 
Die Kursliste ist nicht verbindlich, sondern ermöglicht der Universität Würzburg vorab einen 
Überblick über die von Ihnen eingeplanten Kurse. 
Erasmus-Studierende, die ein Learning Agreement für die Dauer ihres Aufenthalts an unserer 
Hochschule abschließen müssen, brauchen dieses Dokument nicht auszufüllen. 
Diese Liste ersetzt nicht die Registrierung für die Kurse in WueStudy. 
The courses listed below are not compulsory, they are only meant to give the University of Würzburg 
an overview of the courses planned by the student. 
Erasmus students who have to submit a Learning Agreement for the duration of their stay at our 
University do not have to fill in this document. 
This list does not replace the the registration for the courses in WueStudy. 

 
Nutzen Sie für die Kurswahl das Vorlesungsverzeichnis des vergangenen 
Winter/Sommersemesters in WueStudy und tragen Sie Ihre Präferenzen hier ein. Bitte 
beachten Sie, dass es zu Änderungen im Vorlesungsverzeichnis kommen kann und Sie Ihre 
Kurswahl ggf. nach Ihrer Ankunft ändern müssen. Die Änderungen müssen dem International 
Office Incoming nicht mitgeteilt werden. 
You can search for courses in WueStudy via the course catalogue of the previous winter/summer 
semester and list your preferred courses on this form. Please note that if changes are made to the 
course catalogue, you may have to change your course selection. The International Office Incoming 
does not need to be informed of the changes. 

 
Informationen zum Studierenden: 
Information about the student: 
 

Nachname, Vorname: 
Surname, first name: 

 

Heimatuniversität: 
Home university: 

 

 
Kursliste: 
Course list: 
 

Semester 
Semester 

Kurstyp 
Course type 

Kurstitel 
Course title 

   

   

   

   

   

   

https://wuestudy.zv.uni-wuerzburg.de/qisserver/pages/cs/sys/portal/subMenu.faces?navigationPosition=studiesOffered
https://wuestudy.zv.uni-wuerzburg.de/qisserver/pages/cs/sys/portal/subMenu.faces?navigationPosition=studiesOffered&noDBAction=y&init=y


 

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

   

 


